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Datum: 2022-01-10 

Tid: 19.00 

Plats: telefonmöte 

Närvarande:     Ej närvarande 

Eva Joelsson      Peter van der Steen 

Agneta Hermansson 

Maria Pagmark 

Solveig Norrman 

Christina Hüttner      

§1 Mötets öppnande 

Ordförande Eva Joelsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. För mötet valdes 

Agneta Hermansson och Maria Pagmark till ordinarie ledamöter. 

§2 Val av sekreterare för mötet 

Mötet valde Agneta Hermansson som sekreterare. 

§3 Val av justeringsman för mötet 

Mötet valde Maria Pagmark som justeringsman. 

§4 Godkännande av dagordning 

Mötet godkände dagordningen. 

§5 Föregående mötesprotokoll 

Mötet godkände protokoll 6 som lades till handlingarna. 

§6 Ekonomisk rapport 

Ekonomin är god. Medlemsavgifterna börjar komma in. 

§7 inkommande handlingar 

-medlemsbrev/mail 

Medlem har kontaktat styrelsen ang lottning av domare. 

Medlem har kontaktat styrelsen ang medlemskap.                   

§8 utgående handlingar 

-svar på mail/medlem 

Svar till medlem ang lottning av domare. 

Svar till medlem ang medlemskap. Mötet beslutade att inte godkänna medlemskapet. 
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§9Rapporter/aktuella ärenden 

-Årsmötet-Digitalt-Fysiskt 

SKK:s föreningskommitté har beslutat att det inte är tillåtet att anordna hybridmöten. Det 

måste vara antingen ett fysiskt eller ett digitalt möte. Styrelsen har nu tagit beslutet om ett 

digitalt årsmöte lördagen 19/2-22 kl13.00 

 

-Årsmöteshandlingar 

Vi uppmanar de olika sektionerna att framställa årsmötesmaterial så snart som möjligt. 

 

-Jubileumsutställning- Lägesrapport 

I nästa nummer av Skotte Nytt kommer ytterligare info om Jubileumsutställningen. 

 

-Publikation (lägesrapport) 

Arbetet flyter på. 

§10 Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

§11 Näst möte 

Årsmötet.  

§ 12 Mötet avslutas 

Ordförande tackade och avslutade därefter mötet. 

 

Vid protokollet; 

……………………………. 

Agneta Hermansson 

Sekreterare 

 

Justerat: 

…………………………   ………………………….. 

Eva Joelsson    Maria  Pagmark 

Ordförande       Ledamot 
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